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Interpelacja Radnego w sprawie podjęcia skutecznych działań nad zwiększeniem bezpieczeństwa 

pieszych na przejściach dla pieszych na ulicach w Bielanach Wrocławskich (Wrocławska, Kłodzka, 

Kolejowa) i Ślęzy (Przystankowa) 

 

W związku z 2 wypadkami i przynajmniej 2 znanymi incydentami w ostatnim miesiącu na 

przejściach dla pieszych w ciągu dróg powiatowych w Bielanach Wrocławskich i Ślęzie wnoszę o pilne i 

skuteczne działanie zwiększające bezpieczeństwo pieszych. Zwiększające się zagrożenie na tych 

ulicach, duży i za szybki ruch samochodów, powoduje wśród mieszkańców zaniepokojenie oraz 

poczucie zagrożenia szczególnie, jeżeli idzie o poruszanie się dzieci szkolnych. Moja interpelacja 

wynika ze zgłoszeń mieszkańców oraz dużego poczucia zagrożenia szczególnie wśród rodziców.  

Rozwiązania, które funkcjonują na rynku, dają bardzo szerokie możliwości ograniczenia zagrożeń, 

np. poprzez doświetlenie (takie rozwiązanie istnieje w Domasławiu), wprowadzenie nowoczesnych 

rozwiązań dynamicznie oświetlających przejście lub utrudniających jazdę za szybko poruszającym się 

pojazdom itp. 

Wnoszę o skuteczne zajęcie się tematem zanim dojdzie do większej tragedii, a piramida 

bezpieczeństwa H. Heinricha wyrazie nam wskazuje, że szybko zbliżamy się do punktu krytycznego. 

 

 

 

  
 


